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Mötesnummer:

Startdatum: Måndag 2024-08-12 kl. 19:30
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Plats:

Beskrivning: N/A

Närvarande: Tore Nilsson, Lena Lindström, Lotta Friberg, Lennart Forslin, Sune Falk, Peter Ledin, Roger Nilsson

Ordförande: Roger Nilsson

Protokollförare: Lena Lindström

Justerare: Lotta Friberg

Nr Beskrivning Föredragande

1 Mötet öppnas
Mötets öppnande

Protokolltext:
Roger förklarade mötet öppnat.

Roger Nilsson

2 Godkännande av dagordning
Dagordningens godkännande

Protokolltext:
Godkändes

Roger Nilsson

3 Val av justeringsman
Val av justeringsman

Protokolltext:
Lotta Friberg valdes och godkändes.

Roger Nilsson

4 Föregående protokoll
Föregående protokoll

Protokolltext:
Roger Nilsson läste upp förgående protokoll.- Protokoll godkändes.

Roger Nilsson

5 Rapport ekonomi
a. Kassan

Protokolltext:
a, 34 000kr i kassan. - godkändes.

Stefan Knutsson

6 Rapport AU
a. Raskonferens, ska vi fortsätta med detta

Protokolltext:
a, Ämnet diskuterades - Konferensen tid och plats bestäms senare.

Tore lade fram förslaget att ha ett rasvårdsmöte som medlemmar kan

vara med å lämna synpunkter.

Roger Nilsson



Nr Beskrivning Föredragande

7 Avelskommittèn
a. Rasvården

Mats Nilsson i avelsrådet har aviserat avgång och nya kandidater skall föreslås.

Protokolltext:
a, Tore har haft kontakt med Österrikare ang inkorsningshundar och

informerade om samtalet. Ev kan en hane finnas tillgänglig för

inkorsning och en kandidat har visat sitt intresse att ställa upp med en

smålandsstövartik.

Inga övriga parningar på gång, skall se sig om efter lämpliga

kandidater.

Mats Nilssons avgång- Mats Johansson har anmält intresse för platsen

i avelsrådet. - Godkändes av styrelsen.

Roger Nilsson

8 Medlemsinformation
Medlemsansvarig

Protokolltext:
Medlemsansvarig saknas idag skall vi tillsätta nån?

Medlemslista kommer via mail till Tore från Svenska Kennelklubben,

frågan ställdes om det finns en möjlighet att få in listan på Reduca.

Detta skall undersökas vidare.

- Lena Lindström väljs in för uppdatering av medlemslistan på Reduca.-

Styrelse godkände förslaget.

Höstbrevet och årsboken

Hur skall framtiden se ut?

Nya förslag diskuterades av styrelsen.

Förslag: Lägga brev och bok digitalt, detta skall vi fundera på tills nästa

möte.

Höstens brev skall sättas ihop av Tore och Roger.

Roger Nilsson

9 Pågående ärende
a. Lokalavdelningar

b. Nya hemsidan, reaktioner.

c. Våra gåvor, vad göra med dem?

d. Vem tar hand om försäljningen?

Protokolltext:
a, Man pratar om när man kan lägga mindre träffar i samband med tex

utställningar i framtiden.

Flera ur styrelsen med medlemmar har vart ute på många mässor iår

och visat upp vår fina ras.

Diskuterades hur en ev uppdelning av länen ska ske för

lokalavdelningarna.

b, Hemsidan känns bra tyckte styrelsen, förslag om att flytta fram

nyheter till första sidan.

Roger ställde frågan ang den nya medlemsavgiften när skall den

ändras, Tore kollar upp detta.

Bjuda in Nathanael till nästkommande möte.

c, Vore bra att samla allt på ett ställe. Gåvor som ej är märkta kan

användas som pris.

Roger ber Tore skicka foton och info om priserna.

d, Roger kollar upp några alternativ.

Beslut togs i styrelsen att de som tar ett första pris i jaktprov får en t-

shirt.

Roger Nilsson



Nr Beskrivning Föredragande

10 Nya ärende

Hur få in hundägare som medlemmar?

Protokolltext:
Tore begär ut och skickar listor med nya medlemmar med nya hundar

till Roger.

Roger Nilsson

11 Övriga frågor

Protokolltext:
- Tore har utfört unghundsgranskning tidigare och ställer frågan om han

kan kassera materialet- Styrelsen godkände.

- Ang Rasmästerskapet, ett förtydligande skall skrivas in att priserna

skall vara tagna i Sverige för att vara med och tävla.

- Skall priset för Rasmästerskapet kvarstå som tidigare? Frågan lyftes

och skall tas upp vid ett senare möte.

- Roger fick ett samtal ang lodjursprov från Öland de önskade förslag

på personer som är kunnig i området som kan hjälpa till att utforma

prov. Petrus föreslagen att kontakta först.

- Utbildningar finns på Stövarklubben om man ha intresse, bara att kolla

in å se vad som är intressant.

Roger Nilsson

12 Nästa möte

Protokolltext:
23 september kl 19,30

Roger Nilsson
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